

Title (en)
Installation fitting for sanitary appliances.

Title (de)
Einbaugarnitur für Sanitäranlagen.

Title (fr)
Garniture d'installation pour appareils sanitaires.

Publication
EP 0596833 A1 19940511 (DE)

Application
EP 93810754 A 19931029

Priority
CH 342392 A 19921103

Abstract (en)
The installation fitting is intended for domestic sanitary installations. A mounting plate (2) provided with supporting legs exhibits longitudinal slots (6) into which insert pieces (4) may optionally be introduced. These contain in each case a plurality of pipe guides (5) which are arranged in a row and are intended for receiving branch lines. The branch lines are connected to a cold-water and a hot-water distributor (22, 26). Said distributors (22, 26) are held above the mounting plate (2) by supports (30). Installation work is made considerably easier by means of an installation fitting of this type.
<IMAGE>

Abstract (de)
Die Einbaugarnitur ist für sanitäre Hausinstallationen bestimmt. Eine mit Stützbeinen versehene Montageplatte (2) weist Längsschlüsse (6) auf, in welche wahlweise Einsatzstücke (4) eingesetzt werden. Diese enthalten je eine Mehrzahl in Reihe angeordnete Rohrführungen (5) zur Aufnahme von Zweigleitungen. Die Zweigleitungen sind mit einem Kaltwasser- und Warmwasser-Verteiler (22,26) angeschlossen. Diese Verteiler (22,26) sind durch Stützen (30) oberhalb der Montageplatte (2) gehalten. Mit einer derartigen Einbaugarnitur wird die Installationsarbeit wesentlich erleichtert.
<IMAGE>

IPC 1-7
E03C 1/01

IPC 8 full level
E03B 7/07 (2006.01); **E03C 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
E03B 7/095 (2013.01); **E03C 1/023** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3719127 A1 19871210 - MASTROMATTEO CIRO [IT]
- [A] DE 2152851 A1 19720518
- [A] DE 9006864 U1 19901115
- [A] FR 2467265 A1 19810417 - ETUDE REALISA EQUIP PREFABRIQU [FR]
- [A] DE 9114896 U1 19920123
- [A] US 5029606 A 19910709 - KUHLTHAU JR PAUL W [US]

Cited by
AT17510U1; GB2555956A; GB2555956B; US10273665B2; WO2016204628A1; WO2015051936A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0596833 A1 19940511

DOCDB simple family (application)
EP 93810754 A 19931029